
SESSIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL DEL DISTRICTE MARÍTIM DEL GRAU
CELEBRADA  EL TRENTA D’ABRIL DE DOS MIL TRETZE.

En el saló de sessions de la Tinència d’Alcaldia del Grau de Castelló, sent les dènou trenta, de
la  vesprada  del  dia  trenta  d’abril  de  dos  mil  tretze,  i  sota  la  presidència  del  SENYOR
GONZALO ROMERO CASAÑA, es reunixen els senyors/es:

SR. GONZALO ROMERO CASAÑA PRESIDENT CONSELL
SR. JOAN MORALES IBÁÑEZ VEÍ PSOE

SRA. ROSA MARÍA PEÑA INSA RPT. PP
SRA. Mª. ELISA GONZÁLEZ SANCHO VEÍ  ALCALDIA
SRA. Mª. LUISA SALVADOR ALBIOL VEÍ  ALCALDIA

SRA. RAQUEL ROQUE BELLOVÍ UNIÓ MUSICAL  GRAU
SR. PASCUAL MARTÍ FORNER AC MAR I VENT

SR. ANTONIO PALOMARES UTRERA AAVV LA MARJALERIA
SR. CLEMENTE MIRÓ PONS AAVV EL PINAR
SR. JORGE BEGUES LIROLA AAVV PLANA ANTRILLES

SR. MANUEL FERRARA PORTOLÉS AAVV CAMÍ FONDO
SRA. DOLORES TORRES RUIZ AAVV EL FAR
SR. CARLOS MÉNDEZ TOSCA REPRESENTANT PP

SR. JOSÉ VTE GARCÍA RAMBLA AAVV GOLF AZAHAR

a  fi  de  constituir  el  Consell  del  Districte  Marítim  del  Grau,  actuant  com a  secretari,  el
funcionari Juan José Pallarés García, per delegació expressa del secretari.

Van excusar la seua assistència:

SR. VICENTE AYZA DEL SENYOR AAVV PAL BLANC
SR. ANTONIO CANDELA LÓPEZ AAVV LA COLOMA-CAMÍ FONDO

SRA. Mª CARMEN SANTAMARÍA BLASCO REPRESENTANT PSOE
SRA. ALÍCIA BRANCAL MAS REPRESENTANT BLOC

1.- APROVACIÓ DE L’ACTA ANTERIOR, SI ESCAU

El president declara oberta la sessió i dóna lectura a l’acta de la sessió anterior. 
Com que no s'hi presenta cap objecció, els assistents declaren l’acta aprovada.

2.- PRESA DE POSSESSIÓ DE NOU MEMBRE.

La Sra. Raquel Roque Belloví va jurar el seu càrrec com a representant de la Unió
Musical del Grau i va passar a ocupar el lloc del Sr. Amadeo Carceller.

3.- NOMINACIÓ ENTRADORS

Es  dóna  compte  als  membres  assistents  dels  noms  sol·licitats  pels  veïns  per  als
entradors de la zona de la “Marjaleria” que no tenen cartells indicatius, concretament:

a) Entrador  “Panissares”, a un tram d’entrador ubicat en el camí Fondo de
Rafalafena, amb accés per l’entrador “La Coloma”.
b) Camí “Primer Canal”.

S’aproven per unanimitat.



4.- PRECS I PREGUNTES

La Sra. Torres va sol·licitar informació sobre els accessos al port per ferrocarril.

El Sr. Romero va proposar concertar una reunió amb els tècnics perquè ho expliquen
adequadament.

El  Sr. Del Senyor  va dir  que la informació sobre els accessos ha sigut nul·la, i que
creia convenient que hi haguera més informació i debat sobre el tema, igual que sobre el tema
de la seguretat del Serrallo.

El Sr. Romero va dir que s’intentarà que acudisquen els tècnics per a informar.

El Sr. Del Senyor va parlar sobre les inspeccions a les illes Columbrets i va sol·licitar
que s’informara sobre això i que es debatera.

El  Sr.  Romero va  dir  que  la  informació  que  té  és  que  l’Ajuntament  de  Castelló
s'oposaria  a  aquestes  prospeccions  i  va  proposar  que  el  Consell  realitzara  un  escrit
posicionant-se en contra d’elles.

El Sr. Morales va dir que la Corporació ja havia redactat una nota.

El  Sr.  Romero va  dir  que  assumia  aquest  escrit,  al  qual  es  van  adherir  tots  els
membres del Consell.

El  Sr.  Ferrara va  sol·licitar  la  neteja  de les séquies,  per  a  la  qual   cosa ja  havia
presentat un escrit en l’Ajuntament amb data 24 de gener de 2013. També va preguntar per la
posada en marxa dels visos, que és manual.  Igualment, va comentar  que va presentar un
escrit sobre una parcel·la que no té eixida i, per tant, s’inunda en el moment en què plou, per a
la qual cosa va sol·licitar una solució.

El  Sr. Romero va contestar dient que tenia constància que les séquies es netejaven,
però que són 60 km de séquies, per la qual cosa és possible que alguna es quedara sense
netejar.

El Sr. Palomares va demanar que es netejaren les séquies propietat del Coto Arrosser
ja que no es netegen.

El Sr. Del Senyor va dir que en l’encreuament de l’avinguda de Serrano Lloberes amb
el carrer de Sebastián Elcano, la sincronització dels semàfors impedix el pas de vehicles.

El Sr. Romero va dir que havien parlat amb els tècnics perquè ho solucionaren.

El  Sr. Morales va informar que en els passos zebra situats als carrers de Trafalgar
(enfront de l’estanc) i Sebastián Elcano, es formen tolls quan plou. També va comentar que al
carrer de Churruca hi ha un solar la tanca del qual ocupa la meitat de la vorera.

El Sr. Ferrara va sol·licitar ancoratges en els contenidors del camí Fondo.

El Sr. Del Senyor va comentar que el solar situat al costat de la via del tren (enfront del
Poliesportiu Emilio Fabregat), quan plou és una piscina, i va sol·licitar una solució.



I com que no hi havia més assumptes a tractar, es va alçar la sessió, sent les vint-i-una
trenta hores del dia de la data, de la qual es va estendre la present acta que va firmar amb mi el
secretari. 


